

Title (en)

METHOD FOR MANUFACTURING INSTANT COFFEE.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG VON SCHNELLBEREITUNGSKAFFEE.

Title (fr)

PROCEDE DE FABRICATION DE CAFE INSTANTANE.

Publication

EP 0076295 A1 19830413 (DE)

Application

EP 82901124 A 19820407

Priority

DE 3114685 A 19810410

Abstract (en)

[origin: EP0062895A1] Method for manufacturing instant coffee, particularly infusing coffee bags, wherein the roasted coffee particles carry a soluble extract layer of aromatic and gustative materials, allowing to produce an aromatic instant coffee appropriate for infusing bags containing pure coffee, wherein the aromatic and gustative materials are extracted from the core of the particles of roasted coffee of which the outer envelope is eliminated.

Abstract (fr)

Procede de fabrication de cafe instantane, en particulier de cafe en sachets d'infusion, dans lequel les particules de cafe torrefie portent une couche d'extrait soluble de matieres aromatiques et gustatives, par lequel il est possible de fabriquer un cafe instantane aromatique convenant a la mise en sachets d'infusion contenant du cafe pur, dans lequel les matieres aromatiques et gustatives sont extraites du coeur des particules memes de cafe torrefie dont l'enveloppe exteriere est eliminee.

IPC 1-7

A23F 5/26; A23F 5/14

IPC 8 full level

A23F 5/10 (2006.01); **A23F 5/14** (2006.01); **A23F 5/24** (2006.01); **A23F 5/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

A23F 5/14 (2013.01); **A23F 5/26** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0062895 A1 19821020; DE 3114685 A1 19821028; EP 0076295 A1 19830413; JP S58500547 A 19830414; WO 8203534 A1 19821028

DOCDB simple family (application)

EP 82102995 A 19820407; DE 3114685 A 19810410; EP 8200080 W 19820407; EP 82901124 A 19820407; JP 50128982 A 19820407